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Abstract (en)
[origin: US4531797A] On at least one of two walls (16) (17) a terminal (7) housing (21) has a rib (44) respectively (45) that causes lateral distortion
of a tubular housing (38) (39) which is part of a cover (3) so that the head (11) of a bolt of the terminal is gripped. This device, which is extremely
simple to assemble, is recommended to make the terminal bolts so they cannot be lost and to hold them in an open position prior to wiring.

Abstract (fr)
Un logement (21) de borne (7) présente sur au moins une de deux parois (16) (17) une nervure (44) respectivement (45) qui provoque la
déformation latérale d'un logement tubulaire (38) (39) appartenant a un capot (3) de fagon a pincer la téte (11) d'une vis de la borne. Ce dispositif
qui présente une grande facilité d'assemblage est recommandé pour rendre les vis de borne imperdables et pour maintenir celles-ci en position
ouverte avant cablage.
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